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Referat 
Bestyrelsesmøde den 9. april 2024 

 
 
Til stede.  Erland, Inglev, John, Dorthe, Kim, Ivan 
 
Fraværende: Ole 
 

Sekretær:  Conny 
 

 
 
Mødet startede med en snak om, hvorvidt vi skulle gennemføre åbningsmatchen lørdag 
den 13. april på trods af den våde bane. Det blev vedtaget, at det godt nok ikke er 
hensigtsmæssigt at spille på den våde og bløde bane, men at vi ikke kan blive ved med at 
udskyde, så derfor gennemføres matchen.  Kontoret sender mail ud til alle medlemmer 
herom. Er sket.  
 

1. Godkendelse af Referat fra seneste møde 
 

 Referatet blev godkendt og underskrevet.  
 

 Opfølgning af tjekliste 
 

 Punkterne blev gennemgået og listen revideret.     
 
 Kim får fat i en elektriker (spørg Vagn), som kan trække en ledning, så vi kan 

komme i gang med Kims’ energioptimeringsprojekt.  
 

Inglev er i fuld gang med at søge fonde til robotter og el.  
 
Forårsmessen gik ok. Vi havde fået en meget dårlig placering, så næste år, skal vi i 
hvert fald have en bedre placering. Man var enige om, at det er godt at vise flaget 
og der er ingen problemer med at få nogen til at stå på standen. Standen koster 
3.500,- kr., så vi deltager også næste år.  
 
Det store Spar Nord skilt skal sættes op ovenover SparSalling skiltet inden 
åbningsmatchen. Er sket.  

 
2. Økonomi  

 

Gennemgang af balancen  
På dette tidligere tidspunkt på året, er der ikke så meget at bemærke.  
Vores store lån skal refinansieres, og Inglev foreslår at omlægge til et F-5 lån, 
hvilket blev vedtaget.  
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Restanceliste 
 
Ca. 19.000,- kr. på restancelisten. Kontoret skal lige have fat i et par stykker. 
Resten må nok gå på tabskontoen.  
 

3. Generalforsamling, Evaluering 
 
Gik glat. Godt med forbedret lyd. Flot, at der dukker 75 medlemmer op.  
 

4. Café 
- 
 

5. Sponsorer  
 
Udskydes til næste gang, da Ole var fraværende. 

 
6. Golfens Dag / Åben Bane 

 
Knud Storgaard, Dorthe, Else Marie og masser af hjælpere vil være til stede. Der 
bestilles kaffe og brød i Cafeen til 20 personer. 
 

7. Medlemstilgang/strategi 
 
Dorthe henviste til, at Vagn Pedersen og Anne Marie Albertsen har været på kursus 
i rekruttering og fastholdelse af nye medlemmer – og det korte af det lange er, at 
det er medlemmer, der skaffer nye medlemmer og hvis vi behandler dem rigtig 
godt, er der ikke så meget mere vi kan gøre.  
 
Desværre har flere oplevet, at nogle af de rutinerede medlemmer bliver irriteret på 
de nye, hvis de skal vente på dem, og mange nybegyndere ’tør’ ikke rigtig at melde 
sig til klubber-i-klubbens arrangementer, fordi de ikke synes de er ’gode nok’.  
 
Erland skriver til klubber-i-klubben med opfordring til at tage en snak med 
medlemmerne herom. Er sket  

 
8. Henvendelse fra Green Lab.  

 
På foranledning af Oles besøg på Green Lab, har vi fået en henvendelse, som går 
på, at de gerne vil besøge os en gang imellem med deres gæster og om vi kan 
udfærdige et stykke papir til dem med de muligheder, vi har, for forplejning, 
mødelokaler udstyr etc. Kontoret sørger for, at de får noget på skrift.  

 
9. Venskabsklub Wales 

 
John, Kim, Steve og Susanne laver et oplæg til bestyrelsen til næste 
Bestyrelsesmøde.  
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10. Nyt fra udvalgene 
 
Bane- og husudvalg:  
Vi skal i gang med affaldssortering. Skæringsdatoen bliver lørdag den 13. april.  
Ivan får det skrevet på den sidste 3-del af scorekortet samt skriver det på den 
besked, spillerne får, når de bestiller en tid. Er sket. Kontoret udsender mail til alle 
medlemmer herom. Er sket. 

 
Skilte med info er bestilt. 
Vi skal have skiltning herom på Par-3 banen også. Hus-og baneudvalget 

  
Det er vigtigt, at vi kommer godt i gang med affaldssorteringen, så vi skal holde 
skarpt øje med det. Punktet skal på dagsordenen næste gang.  
 
Waste areas skal fremtidigt være græsbunkers (Hul 8 + 13) 
 
Krolfbanen er lavet.  
 
Junior: 6 juniorer er startet + 18 fra Salling Efterskole  
 

 
11. Indkomne ideer og forslag fra medlemmer  

- 
 

12. Eventuelt 
 
Skal vi have nyt klubtøj? Da vi ikke føler, der har været den helt store efterspørgsel, 
venter vi lidt med det. Næste gang vi skal have nyt klubtøj, skal vi nok forsøge os 
med en anden sportsforretning, måske i Nykøbing Mors, da vi ikke har været helt 
tilfredse med leveringstider, svartider etc. hos Sport 24 i Skive.  
 
Der er desværre kun tilmeldt 18 til Spaniens-turen, og ingen fra Skive... 
 
Da den store bane har været lukket i lange perioder pga. alt det vand vi har fået, vil 
vi tilbyde klubber-i-klubben at spille i juli måned. Kontoret skriver til klubberne-i-
klubben. Er sket  
 

Næste møde: den 14. maj 2024 kl. 17 
 

 
 


